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Női torna szakosztály 

2022. 
 

Kedves Sportársnők, Sporttársak! 

 

Az idei évtől sajnos a szakosztály vezetését nem tudom vállalni, egyéb elfoglaltság miatt a 

Közgyűlésen sem tudok részt venni, így személyesen sincs lehetőségem elköszönni sem az 

Elnökségtől, sem a tagoktól. 

Rövid beszámoló az elmúlt 2022-es évről, valamint a 2023-es év eddig eltelt időszakáról: 

Alapvetően két helyszínen zajlottak az edzések, a belvárosban lévő Erkel Ferenc Általános Iskola 

bérelt tornatermében és a Budapesti Területi Igazgatóság I. emeleti tanácsteremben a Kerepesi úton. 

Az iskolával a tavalyi tanévre tudtunk bérleti szerződést kötni, a megnövekedett bérleti díjak miatt 

azonban idén sajnos már nem. Tavaly, heti egy alkalommal, szerda délutánonként 16.00 órától Zsirai 

Zsuzsanna vezetésével állóképesség javító, erősítő gyakorlatokat végezhettek tagjaink egy órás 

időtartamban. 

A Kerepesi úton tavaly is folyamatosak voltak az edzések, ahol minden héten hétfőn és szerdán 17.00 

órától másfél óra időtartamban Fieszl Katalin sporttársnőnk vezetésével jóga elemekkel vegyített 

kondicionáló és tartásformáló gyakorlatokat végeztünk. 

Bevételi forrásainkat a tagdíj, a támogatások, az 1 % adófelajánlásból és a nyertes pályázatok révén 

részünkre az VSC Elnöksége által megszavazott összegek biztosítják. 

A tagok létszáma változó, sajnos folyamatosan csökken, jelenleg 20-25 fő között van. A tagok 

nagytöbbsége nyugdíjas vagy nyugdíj előtt álló kolléganő. Bízom benne hogy az új vezetés által 

sikerül majd a szakosztály bővítése új tagokkal, akik biztosíthatják további fennállását. 

Köszönöm a figyelmet, az együtt töltött éveket és jó sportolást kívánok minden szakosztálynak! 

 

Budapest, 2023. május  

 Szokolai Krisztina 

 volt szakosztályvezető 

 


